
Abstrakt
Role kinoprůmyslu se v posledních letech dostala na rozcestí. Před koronou byla kina na

výsluní, kdy slavila rekordní tržby v roce 2019. I bez koronakrize se očekával úpadek, s

jejím příchodem se však urychlil nárůst streamovacích platforem, čímž tradiční distribuce

skrz kina utržila ránu, ze které se v budoucnu již nemusí zotavit. Během pandemie

kinoprůmysl prakticky úplně zamrznul a na výsluní se naopak dostaly právě streamovací

platformy. Pandemie se však konečně přiblížila ke svému konci a kina znovu nabírají na síle.

Cílem této práce je zjistit, zda se kina po koronakrizi dokáží postavit zpět na nohy a

dokáží koexistovat vedle streamovacích platforem, či jestli se stanou pouze výsadou těch

největších a nejdražších filmů a ty menší najdou svůj domov výhradně na streamovacích

platformách. Abych byl schopen tuto problematiku blíže rozebrat, podíváme se na roli kin a

streamovacích platforem před a po koronakrizi a následně porovnáme tržby z kin před a po

koronakrizi s nárůstem předplatitelů streamovacích platforem a představíme si názory diváků

i odborníků z oboru a podíváme se na praktiky hollywoodských studií. Výsledná práce by tak

měla čtenáře obeznámit s aktuálním děním ve filmovém průmyslu a dát mu jasný přehled o

tom, jakým směrem se bude v následujících letech vyvíjet.


